
 

 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 26. oktober 2020 klokken 17.00-19.00 
 

Sted: Lundagerskolens Personalecafé 
 

Mødedeltagere: 

Forældrebestyrelsen: 
Brian Madsen, Formand  
Randi Qvist, næstformand 

Mia Kovdal Jørgensen, skolebestyrelsesmedlem 
Peter Nielsen Skytte, skolebestyrelsesmedlem 

Martin Sørensen, skolebestyrelsesmedlem 
 

Suppleanter: 
 

Skolen: 
Birgitte Dahl, medarbejderrepræsentant 
Lene Kjær, medarbejderrepræsentant 

Harry Lauritsen, Skoleleder 
Mette Harder, Viceskoleleder 

 

Referent:  
Mette Harder 
 

Mødeleder:  
Harry Lauritsen 

 

Tidtager: 
Birgitte Dahl 

 

Afbud fra: 

 

Let forplejning:  
Mette Harder og Harry Lauritsen 

 
 

 
 

 
 

 

 



 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Orientering-ledelsen 

Status på Covid-19: 
Personale arbejder som normalt ligesom skolen fungerer som normalt, dog 

uden fag og aktiviteter på tværs på skolen. Man kan arbejde hjemme efter 
aftale med en leder, hvis man vurderer at forholdene på arbejdspladsen ikke er 

covid-venlige. 
Vi har desværre aflysninger på de sociale arrangementer – juletræsfesten er 

aflyst i år ligesom matematikkens dag (12/11) er i egne klasser i stedet for på 
tværs af skolen. 

Vi har efterlyst at informationer fra forvaltningen kommer både på dansk og 
engelsk på samme tid, men det er vi ikke kommet i mål med endnu. 

Vi er stadig på 0 smittede pt. 
 

Aktuelt elevtal: 
Elevtallet er det samme som sidst. 

 

Status på kapacitet: 
Vi har fået lov til at tage pavillonen i brug – dette sker i løbet af denne uge. 

Meldingen på ombygning af klubhuset er at det forventes at stå klar til 
indflytning 1/12-20, dog senest 1/1-21. 

 

Bestyrelsen har bedt om en skriftlig redegørelse på historikken og prognosen 
på kapacitet og elevtal på skolen. Denne redegørelse skal være bestyrelsen i 

hænde i god tid inden næste bestyrelsesmøde. 
 

Ny skolechef: 
Der er ansat ny skolechef pr. 1/11-20, Henrik Kallestrup. 
 

Status på økonomi: 
Vi har en meget sund økonomi på skolen. Der skal bruges nogle penge på flere 

medarbejdere, men derudover bliver der en ønskerunde for personalet, ift. 
nyanskaffelser/udskiftninger. 

 

3. Orientering - Skolebestyrelsen 
Intet nyt. 

 

4. Parkeringsforhold-Drøftelse 
Vi oplever at der er kapacitetsproblemer ift. parkering. 
 

Det opleves af forældre, at det ofte er forældre, som ikke er fra 

Lundagerskolen, der holder på parkeringspladserne her på skolen. 
 



 

 

Der er mulighed for at man kan parkere hen langs hallen. Det vil man kunne 
gøre som personale, når man skal være her i mange timer. 

 
Vi vil være nysgerrige på om man kan sætte skiltning op ved indkørslen til 

Lundagerskolen. 
Fx kunne man med fordel lave parkeringspladserne foran klubhuset til 

korttidsparkering, så forældre kan benytte disse ved aflevering/afhentning. 
 

5. Gennemgang og evt. revidering af Antimobbestrategi: 
Teksten ”Alle elever skal trives” omformuleres. 
Formuleringen i Målsætning for A-afdelingen skal ændres. 

Personalets målsætninger – ”lærere og pædagoger” omformuleres til ”al 
personale…” 

 
Antimobbestrategien revideres og forenkles, så den indeholder en fælles 

strategi for hvordan man arbejder med og håndterer mobning på hele skolen. 

 
Link til Lundagerskolens antimobbestrategi 

 

6. Gennemgang og evt. revidering af Lundagerskolens principper.  
Vi drøfter dem fra toppen og ser hvor langt vi når. 
 

Link til skolebestyrelsens principper 

 
I princippet for undervisningens organisering og skolens arbejde med 

elevernes udvikling i faglige og sociale fællesskaber skal tilføjes at: ”alle elever 
er tilknyttet en klasse.” 

 

7. Evt. 
Harry orienterer om at der bliver mere politisk bevågenhed på specialområdet. 

Det vides ikke endnu hvordan dette udmøntes, men hensigten er at få mere 
viden om specialområdet og hvad, der virker og ikke virker. 

https://lundagerskolen.aula.dk/antimobbestrategi
https://lundagerskolen.aula.dk/skolebestyrelsens-principper

